

<p><b>Formål med mødet:</b> Bestyrelsesmøde i Kulturhusforeningen</p> <p><b>Dato:</b> 15. august 2022</p> <p><b>Tid:</b> 19.15</p> <p><b>Sted:</b> Karens Minde Kulturhus, Caféen</p>	
<p><b>Deltog: Frederikke, Steen E Aske, Sus, Christel, Steen K, Merete, Simone (personalerep), Gunilla (ref)</b></p> <p><b>Afbud:</b></p>	
Dagsorden	Referat og beslutninger
1. <b>Godkendelse af dagsorden</b>	
2. <b>Økonomisk status, halvårsstatus</b>	Status gennemgået. Indtjeningen på cafe, udlejning og entré er pr 31/7 højere end budgetteret. Lønudgifter og udgifter til rengøring er (eller bliver) også højere. Der er en forventning om, at det kommer til nogenlunde at balancere.
3. <b>Hvilken slags hus er vi? Mulig organisationsændring</b>	Martins titel er nu spillestedsleder. Han er fortsat kommunikationsansvarlig for Kulturhuset som helhed. Gunilla bad om sparring fra bestyrelsen i forhold til en ide om at lade stedfortræderposten være delt på to ansatte. Bestyrelsen gav gode input for og imod. Bla. at man skal være varsom, så ansvaret mellem de to ikke bliver uklart. Bestyrelsen anbefaler klare succeskriterier og evaluering, hvis modellen skal afprøves.
4. <b>Medlemsgoder, hvordan? Rabat, fribilletter?</b>	Det var dejligt og en god ide at der blev sendt ud til medlemmer/frivillige om gratis billetter til nogle af jazzkoncerterne. Forslag om rabat i baren/cafeen for unge. Evt. med studiekort. Eller kaffestempelkort (for alle). Alternativt billigere barpriser ved koncerter som er målrettet de helt unge.
5. <b>Husets omgivelser, behov for vedligehold, fejlretning på Karens Minde aksen</b>	Belægningen i gården er så vidt vi ved Keids ansvar. Gunilla har kontakten til dem. Rottesikring på skurene: Susan har en plan. Kanter på flisebelægningen i cafehaven. Gunilla bringer det videre til KM akse-projektet. Overgang fra rullegræs til græsplæne bør såes til. Det er så vidt vides også planen.
6. <b>Indvielse af Karens Minde aksen, ca. maj 2023, start på planlægning</b>	Der er indvielse den 26. maj med borgmesterdeltagelse. Jesper Melson fra Vidalocal er projektleder på festen. Datoen er sat i samarbejde med Kulturhuset, og Gunilla skal have et møde med Jesper inden længe. Aktørerne på området vil blive indbudt til at stille op med en eller flere af deres aktiviteter på dagen. Pt. er vi mest stemt for at spille ind med en enkelt ting,

	<p>som så kan stå klarere frem, og desuden være overkommelig – feks en koncert eller en middag.          Personalet skal drøfte det ved et møde.</p>
<p><b>7. Kulturpunktet</b></p>	<p>Koncertsæsonen starter nu, det bliver et mørkere og efterårsagtigt program.          Andre kulturarrangementer går også i gang nu.          MuteComp vil gerne sætte en vækstattunnel op i cafehaven spille en danseforestilling i den i sept-okt.          Litteraturfestival 11/9 i samarbejde med biblioteket. Sydhavnens forfattere, ORD i Karens Minde og børnearrangementer. Med mere. Det bliver godt.</p>
<p><b>8. Orienteringer:</b>  <b>Formand</b>  <b>Leder</b>  <b>Andre</b></p>	<p>Steen E og Sus skal være tegningsberettigede i banken.          Steen vil sætte et punkt om medlemsansvarlig på næste dagsorden.</p>
<p><b>9. Ansøgninger til kultur-fonden.</b></p>	<p>Ingen denne gang.</p>
<p><b>10. Eventuelt</b></p>	<p>Lille drøftelse af mulighederne for at indrette lokalet Loftet til et godt udlejningslokale med køkken og lækker indretning. Bestyrelsen synes det er en god ide, som bør undersøges, evt kunne man få nogen til at tegne på det.</p>
<p><b>11. Bestyrelsens lukkede punkt</b></p>	